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Verslag Bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 31 oktober 2023 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer                                                     
Aanwezig: Eric, Harry, Paula, Nelly, Dorien 
Afwezig: Herbert v.d. Heuvel, Koen Strik, 
 
 
Agenda: 
1.  Opening. 
      Eric opent de vergadering met een welkom aan allen. 
       
2.   Ingekomen stukken: 
      → Mevr. W. Reijnen, meldt dat er veel rommel ligt van winkeliers van de Kloostertuin en 
overvolle containers in de St. Jozefstraat. (Dit is inmiddels opgeruimd.) 
      → Bureau Negen wil graag een kennismakingsgesprek met de wijkraden. Negen is een 
organisatie die in samenwerking met de Gemeente Land van Cuijk uitvoering geeft aan 
gemeentelijk sportbeleid met als doel de actieve levensstijl van de bewoners te verhogen. 
Eric heeft hen benaderd en er is een afspraak gemaakt voor 12 december met de voorzitters 
van de gezamenlijke wijkraden. Daarna wordt in bestuursvergadering besproken. 
       → Mevr. C. Lebour zou graag een regenton geplaatst willen zien in haar buurt. Zij wil 
graag meewerken aan “meer groen in het dorp ”maar het besproeien van de planten kost 
veel water. Met een regenton in de buurt zou dat goedkoper zijn, en wellicht andere 
buurtbewoners inspireren om ook meer plantjes te zetten. 
We willen graag, eenmalig, aan dit initiatief meewerken, en de regenton doneren voor deze 
buurt. Het aansluiten is voor eigen rekening.  
Eric neemt contact op met de bewoners. 
    
3. Bewonersvergadering 13 september 
  

 Evaluatie 
 → De opkomst was groot en er werd goed geluisterd naar de presentatie van dhr. Baltussen 
van IVN  de Maasvallei over het belang van meer groen in het centrum (PlanBoom)  
 → Mevr. Boersma, de heren Oom en Raedt van de Gemeenteafdeling Veiligheid en 
Toezicht hadden een luisteren oor en alle bewoners konden hun opmerkingen, vragen en 
klachten kwijt. Deze zijn genoteerd en worden met de desbetreffende afdelingen binnen de 
Gemeente besproken.  
→   Concept verslag. 
De verslagen van de bewonersvergadering van 13 september en van de 
bestuursvergadering van 28 augustus worden goedgekeurd en kunnen op de website 
worden geplaatst.  
 
4. Stand van Zaken: 
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 Bebording B.H. plein/Raadhuisplein.  
 De borden zijn in mei, ter voorbereiding van de verbouwing van het Gemeentehuis 
weggehaald. Het gevolg is dat er weer meer gefietst wordt over het plein. We vragen de 
gemeente of het mogelijk is om een bord “Voetgangersgebied” terug te plaatsen  

 Werkgroep communicatie wijkraden. 
Na de vorige vergadering zijn de offertes aangevraagd voor het bouwen van een 
gezamenlijke website voor alle wijkraden (met daaraan gekoppeld aparte links naar de 
afzonderlijke wijkraden) én voor het ontwerpen en drukken van flyers, die 4x per jaar worden 
verspreid. De bedoeling is om via de flyers de bewoners te prikkelen naar de website te 
gaan, die over een paar jaar de flyer zal vervangen.  
Er zijn 3 bedrijven uitgenodigd om een offerte uit te brengen. 
→ Mevr. Karina Janssen heeft aangegeven geen offerte te willen uitbrengen, 
→ De overige offertes zijn ontvangen en tijdens de vergadering van 26 oktober besproken.  
→ Ictoria, Cybox/ Maay en Lisa Belderok hebben een offerte uitgebracht. 
We besluiten dat Cybox/ Maay opnieuw uitgenodigd zal worden om uitleg te geven en een 
presentatie van de website te geven. Pas na overleg met de besturen van de wijkraden 
wordt een definitief besluit genomen.  
We zijn allemaal enthousiast met uitzondering van Wijkraad Oost. Hopelijk kunnen we hen 
wel overtuigen van het belang om samen naar buiten treden met alle wijkraden van 
Boxmeer, waarbij we wel allemaal onze eigen identiteit blijven behouden. 
De optie om, in plaats van flyer, het plaatselijk weekblad te gebruiken hebben we ook 
besproken, maar heeft de meerderheid niet gehaald. (1 pagina kost € 1800,00), De volgende 
vergadering is op 28 november.  

    Aftrap bouw Gemeentehuis 28 oktober 
Van der Horst bouwgroep had alle omwonenden en belanghebbenden uitgenodigd om 
samen de aftrap te doen voor de verbouw/bouw van het Gemeentehuis. Het was een 
prettige bijeenkomst.  

 Met de omgevingscoördinator worden alle projecten die op dit moment gerealiseerd 
gaan worden met de wijkraden besproken.  

Met de herinrichting van de Burg. Verkuylstraat wordt pas begin 2026 begonnen en in 4 
fases gedaan. Men wil proberen de weg zoveel mogelijk open te houden. 

 Inwonerspeiling inzameling oud papier en milieustraten. 
De gemeente Land van Cuijk heeft een vragenlijst toegestuurd die toten met 29 oktober 
ingevuld kan worden. 
 
5. Verslag bijeenkomst Maasheggen Unesco. 
 
Paula en Dorien zijn naar deze bijeenkomst geweest, waar overigens een goed opkomst 
was.  Deze was bijzonder interessant. Niet specifiek bestemd voor onze wijkraad, maar wel 
belangrijk voor Boxmeer als geheel. Men wil graag meer aandacht voor de Maasheggen. Het 
lidmaatschap is gratis!! Daarvoor ontvang je dan nieuwsbrieven met nuttige en interessante 
informatie. 
 
 
6. Brainstormsessie 80 jaar bevrijding d.d. 1 november. 
 
Vanuit het bestuur zal geen van ons hieraan deelnemen.  
Herbert (voorzitter COB) is van plan hier aan deel te nemen.  
 
7. Cursus AED 
 
Deze wordt volgend jaar voortgezet. We willen graag even afwachten hoeveel subsidie we 
krijgen van de Gemeente. Hierover hebben we nog geen uitsluitsel. 
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8. Vergroening wijkcentrum 
 
Dit hebben we tijdens bewonersvergadering al eens aan de orde gesteld, maar weinig 
bewoners enthousiast kunnen krijgen hiervoor.  
De laatste tijd wordt er via diverse media veel meer aandacht aan besteed, dus wellicht 
kunnen we weer een poging wagen. 
Begin 2024 gaan we met het bestuur op locatie bekijken welke plaatsen geschikt zijn voor 
vergroening en de bewoners persoonlijk benaderen.   
 
9. Rondvraag en sluiting 
Dorien: 
→ is benieuwd hoeveel aanmeldingen er zijn voor Ontmoetingsdag? 
Er hebben zich 107 bewoners aangemeld. Het zal een gezellige middag worden met muziek. 
 
Paula: 
→ zou het leuk vinden om met het bestuur uit eten? Half januari gaan we uit eten. Paula gaat 
regelen. 
 
Harry.  
→ Burgemeester Moorman komt 24 november naar Boxmeer (van 12.30 – 15.00 uur)                                          
Deze middag is speciaal bedoeld om kennis te maken met de bewoners.  Bedoeling is 
kennismaken met bewoners door middel van een rondrit door Boxmeer.  
De wijkraden worden er niet echt bij betrokken. Hiervoor is begin januari een fietstocht 
gepland met de burgemeester en de voorzitters van de wijkraden. 
→Flyer Gemeente. Deze hebben met de uitnodiging van de ontmoetingsdag verspreid, Er 
staan zoveel nummers op dat het daarmee erg onduidelijk wordt. We gaan dit bespreken 
met de gebiedsmakelaar. 
 
Nelly: De nieuwsbrief over projecten in Boxmeer heeft Nelly ontvangen. We plaatsen deze 
op de website, zodat alle bewoners van het centrum op de hoogte zijn.   
28 november wordt er een informatiemarkt georganiseerd waar alle projecten te zien zijn. 
In de Weijer.  
 
Eric: is naar bijeenkomst in de Weijer geweest over Schilderspad/ fietsstraat afsluiten. 
          Uitkomst van proef is…de nieuwe weg is niet minder veilig dan de andere pad.  
           
           
10. Nieuwe datum volgende vergadering  
 
Volgende vergadering: dinsdag 19 december 19.30 uur.  
  
Met vriendelijke groet, 
 Dorien Schrijen 
 Secretaris 
 


